
 
 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання постійної комісії обласної ради 

з питань освіти, науки та культури 

 

09 лютого 2024 року  

 

м. Полтава № 20 

Головуючий: Діденко Олег Григорович – голова постійної комісії. 

 

Присутні: Василенко Марина Григорівна – заступник голови постійної комісії, 

Цибульська Юлія Володимирівна – секретар постійної комісії (у режимі 

відеоконференції), Калюга Ірина Олександрівна (у режимі відеоконференції), 

Сухонос Наталія Василівна (у режимі відеоконференції), Усанова Ольга 

Петрівна (у режимі відеоконференції), Юрченко Тетяна Олегівна (у режимі 

відеоконференції) – члени постійної комісії. 

 

Відсутні члени постійної комісії: Богдан Руслан Дмитрович. 

 

Склад постійної комісії – 8 осіб. Присутні – 7 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

 

Бульбаха 

Сергій Володимирович 

 

депутат Полтавської обласної ради 

Кончаковський 

Євген Олегович 

директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації 

 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

заступник керуючого справами – начальник відділу 

організаційного забезпечення діяльності ради 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

перший заступник голови Полтавської обласної ради 

 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

начальник відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 
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Пилипенко 

Вадим Валерійович 

перший заступник директора Полтавської академії 

неперервної освіти ім. М.В. Остроградського 

 

Єщенко 

Марина Миколаївна 

 

доцент кафедри педагогічної майстерності та 

інклюзивної освіти Полтавської академії неперервної 

освіти ім. М.В. Остроградського 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 

Синявська 

Тамара Григорівна 

заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради 

 

 

Представники засобів масової інформації 

 

Перед початком засідання постійної комісії присутні на засіданні 

вшанували хвилиною мовчання загиблих внаслідок збройної агресії російської 

федерації проти України. 

 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, Усанова О.П., член постійної 

комісії, наголосили на необхідності подавати матеріали для розгляду на 

засіданні постійної комісії завчасно. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, обґрунтував необхідність включення до 

порядку денного засідання постійної комісії питання «Про внесення змін до 

Стратегії розвитку освіти Полтавської області на 2023 – 2027 роки». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував прийняти його за основу. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про погодження кандидатури до персонального складу Піклувальної 

ради Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені 

Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради. 

2. Різне. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував включити до порядку 

денного засідання постійної комісії питання «Про внесення змін до Стратегії 
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розвитку освіти Полтавської області на 2023 – 2027 роки», «Про безоплатне 

харчування та утримання дітей у комунальних закладах обласного 

підпорядкування». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 2, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: пропозиція не набрала необхідної кількості голосів для 

включення питань до порядку денного. 

 

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала розглянути у 

«Різному» питання «Про внесення змін до Стратегії розвитку освіти 

Полтавської області на 2023 – 2027 роки». 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, поставив пропозицію на 

голосування. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

 

ВИРІШИЛИ: розглянути у «Різному» питання «Про внесення змін до Стратегії 

розвитку освіти Полтавської області на 2023 – 2027 роки». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував розглянути у 

«Різному» питання «Про безоплатне харчування та утримання дітей у 

комунальних закладах обласного підпорядкування». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

 

ВИРІШИЛИ: розглянути у «Різному» питання «Про безоплатне харчування та 

утримання дітей у комунальних закладах обласного підпорядкування». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував прийняти порядок 

денний в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

 

1. Про погодження кандидатури до персонального складу Піклувальної 

ради Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені 

Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради. 

2. Різне. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував затвердити регламент 

роботи засідання постійної комісії. 
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Для інформації з питань порядку денного – до 10 хв., 

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв. 

Загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді у разі наявності у членів постійної комісії та 

присутніх на засіданні депутатів обласної ради конфлікту інтересів при 

розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом 

своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

Наголосив на необхідності, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою 

дотримання заходів безпеки та попередження витоку інформації, що може 

призвести до обізнаності противника про оборонні заходи в області, під час 

проведення засідання постійної комісії утриматись від здійснення фото- та 

відеозйомок. 

 

 

Розгляд питань порядку денного.  

 

1. СЛУХАЛИ: Про погодження кандидатури до персонального складу 

Піклувальної ради Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що відповідно до Положення про 

Піклувальну раду закладу загальної середньої освіти, засновником якого є 

Полтавська обласна рада, Департамент освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації додатково пропонує погодити кандидатуру Руроєвої 

Лілії Олександрівни – заступника голови Полтавської обласної ради, до 

персонального складу Піклувальної ради Полтавського ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної 

ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Усанова О.П., член постійної комісії, підтримала пропозицію 

Департаменту освіти і науки Полтавської обласної військової адміністрації. 

Звернулася з проханням поінформувати, на якому етапі знаходиться створення 
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Піклувальної ради Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою Полтавської обласної ради. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запитала стосовно процедури 

формування складу піклувальної ради. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував про порядок формування 

складу піклувальної ради згідно Положення про Піклувальну раду закладу 

загальної середньої освіти. Повідомив, що директору Кременчуцького ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради 

направлено лист з дорученням щодо формування Піклувальної ради при 

закладі. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував розглянути на 

наступному засіданні постійної комісії питання створення Піклувальної ради 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради та формування її персонального складу. 

Усанова О.П., член постійної комісії, запитала чи затверджено на 2024 рік 

бюджет для Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою Полтавської обласної ради, чи передбачено кошти на капітальний 

ремонт закладу. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що бюджет для закладу 

затверджено, витрати передбачено на оплату енергоносіїв, оплату праці 

працівників та харчування дітей. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запропонувала звернутися до 

Полтавської обласної військової адміністрації щодо надання інформації про 

фінансування Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради, 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради у 2023 році та заплановані кошти для фінансування 

у 2024 році. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –6, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Погодити до складу Піклувальної ради Полтавського ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної 

ради кандидатуру Руроєвої Лілії Олександрівни – заступника голови 

Полтавської обласної ради. 
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2. Різне. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив про необхідність внесення змін до 

Стратегії розвитку освіти Полтавської області на 2023 – 2027 роки. А саме: 

планується внести зміни до операційних цілей Стратегії стосовно забезпечення 

педагогічних працівників супроводом та умовами для професійної діяльності і 

розвитку, підготовки, перепідготовки та підвищення кваліфікації педагогічних 

працівників, ефективного впровадження військово-патріотичного виховання у 

закладах освіти. На ці стратегічні цілі заплановано кошти, які виділятимуться 

швейцарсько-українським фондом DECIDE. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запитала чи пов’язане 

внесення змін до Стратегії з вимогами представників фонду DECIDE; чи зміни 

потребують додаткового фінансування з обласного бюджету; яким чином 

надаються пропозиції для фінансування фондом DECIDE – безпосередньо від 

громад чи через Департамент освіти і науки Полтавської обласної військової 

адміністрації та на які види робіт буде спрямоване фінансування. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що зміни до Стратегії розвитку 

освіти Полтавської області на 2023 – 2027 роки вносяться на прохання 

швейцарсько-українського фонду. Внесення змін не потребує фінансування з 

обласного бюджету. Відбір учасників для участі здійснюється фондом DECIDE. 

Департамент освіти і науки Полтавської обласної військової адміністрації 

співпрацює з фондом DECIDE у організаційних питання та питаннях 

інформаційної підтримки. У березні 2024 року заплановано провести форум з 

швейцарсько-українським фондом DECIDE. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував рекомендувати 

Полтавській обласній військовій адміністрації підготувати відповідний проєкт 

рішення з цього питання та внести його на розгляд обласної ради у 

встановленому порядку. 

 

Бульбаха С.В., депутат обласної ради, звернувся з проханням надати 

інформацію щодо порядку встановлення плати за перебування (проживання в 

пансіонах) дітей у закладах обласного підпорядкування – чи здійснюється таке 

утримання за рахунок коштів з обласного бюджету чи за кошти батьків. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив що рішенням обласної ради від 

22 грудня 2023 року № 764 «Про встановлення вартості харчування в закладах 

загальної середньої освіти, які належать до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області» визначено вартість безоплатного 

харчування в закладах загальної середньої освіти, які належать до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області на 

2024 рік. Наголосив, що діти, які навчаються в обласних закладах харчуються і 

проживають за кошти обласного бюджету. 
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Діденко О.Г., голова постійної комісії, звернувся до Департаменту освіти і 

науки Полтавської обласної військової адміністрації з пропозицією надати 

інформацію про перелік послуг у закладах освіти Полтавської області (в тому 

числі, закладах обласного підпорядкування), за які сплачують батьки. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запропонувала надати аналіз 

показників вартості утримання однієї дитини у закладах освіти Полтавської 

області, порівняти витрати по утриманню на одну дитину у територіальних 

громадах. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, підбив підсумки роботи постійної 

комісії та запропонував Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації надати на наступне засідання постійної комісії 

додаткову інформацію з обговорюваних питань. 

 

 

 

Голова постійної комісії      Олег ДІДЕНКО 

 

 

Секретар постійної комісії      Юлія ЦИБУЛЬСЬКА 

 

 

 


